
FRÅGA
2021-06-22

Fråga från Hanna Svensson (S) till Gunnar 
Mossberg (M) gällande Stockbygården

Stockbygården har stått outnyttjad under en längre tid, delvis av 
naturliga skäl i pandemitider. Men nu när läget börjar lätta och längtan 
efter aktiviteter åter är stor så börjar såklart många undra vad det är 
som egentligen händer med Stockbygården. 

Min fråga blir således: 
Finns det en plan för Stockbygårdens framtid?

Ekerö tisdag den 22 juni 2021

Hanna Svensson (S)
Oppositionsråd
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